## مرفق نموذج الافصاح:

مجموعة QNB (ش.م.ع.ق) تفصح عن بياناتها المالية للربع الثالث من عام 2020، مجموعة QNB (ش.م.ع.ق) عن بياناتها المالية المنتهية في 2020/9/30، فصحت مجموعة QNB (ش.م.ع.ق) عن بياناتها المالية المنتهية في 2020/9/30 حيث بلغ صافي الأرباح 9,5 مليار ريال قطري، مقابل صافي الأرباح 11,2 مليار ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0,95 ريال قطري في الربع الثالث من العام 2020 مقابل العائد على السهم 1,13 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

## **Disclosure Form:**

## QNB GROUP DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE 3<sup>RD</sup> QUARTER OF 2020

QNB Group disclosed its reviewed financial statements for the period ended 30.09.2020. The statement shows that the net profit of QR9.5 billion for the nine months period ended 30 September 2020, compared to a net profit of QR11.2 billion for the same period of the previous year.

Earnings per Share (EPS) amounted to QR0.95 for the period ended September 30, 2020 compared to an EPS of QR1.13 for the same period of the previous year.